
یادیازشهیدوحیدزمانینیا
تازه دامادی که 

در رکاب حاج قاسم به شهادت رسید 
شــهید وحید زمانی نیا، یکی از قهرمانانی 
اســت که با خون خودش اقتــدار و امنیت این 
ســرزمین و صابت اســام عزیــز را تضمین 
می کننــد. او یک جوان دهه هفتــادی بود که 
نامش بــه عظمت انقاب و جبهــه مقاومت و 
حقارت دولت آمریکا شــهادت می دهد. نام وی 
نیز به عنوان یکی از همراهان ســردار ســپهبد 
قاسم سلیمانی بر جریده تاریخ ثبت شده است. 

وحید زمانی نیا یکی دیگر از محافظان فرمانده سپاه قدس بود که روز 13 دی 
1398 در عملیات تروریســتی آمریکا به شهادت رسید. شهید وحید زمانی نیا 
متولد سال 13۷1 و فرزند برومندی از دیار شهرری استان تهران بود که دولت 
آمریکا را رسوا کرد. او دو ماه قبل از شهادت، عقد کرده و داماد شده بود. پیکر 
پاک شهید زمانی نیا بر دستان مردم ری در روز سه شنبه 1۷ دی ماه تشییع شد 
و طبق وصیت این شهید پیکر پاکش  در حرم مطهر عبدالعظیم حسنی )ع( به 
خاک سپرده شد. برادر شهید زمانی  نیا گفته بود که قاسم سلیمانی الگوی وی 
بود و آرزو داشــت که در رکاب ولایت به شهادت برسد. برادر شهید همچنین 
تصریح کرد که این شهید والامقام با تمامی تبلیغات و هجمه های دشمنان به 
همگان نشان داد که نسل جوان انقاب پرشورتر از گذشته پای آرمان های امام 

خمینی)ره( و نظام مقدس جمهوری اسامی ایران ایستاده است.

حدیث دشت عشق

پــپگواردیــولاابــراز
امیدواریکردستارهگرانقیمت
به تیم این نیمکتنشــین و

روزهایاوجبرگردد.
جــک گریلیــش در فصــل 
خوبی  درخشــش   ۲۰۲۲-۲۰۲3
داشــت و ۵۰ بازی برای ســیتی 
انجــام داد و با این تیــم قهرمانی 
در لیگ برتــر، جام حذفی و لیگ 
قهرمانان اروپا را به دســت آورد و در مجموع ۵ گل به ثمر رساند و 11 پاس گل 
داد. از آن زمان افت گریلیش شــروع شــد و در این فصل، او تنها ۶ بار در لیگ 
برتر از ابتدا در ترکیب تیمش بوده و تنها یک پاس گل داده اســت.پپ گواردیولا 
درباره نیمکت نشینی جک گریلیش گفت: اکنون ساوینیو در شرایط بهتری نسبت 
به جک قرار دارد و به همین دلیل در مقابل وســتهم، ســاوینیو بازی کرد. هر دو 
باید بجنگند. جک قبا تاثیر خوبی در تیم ما داشــته اســت و من انتظار دارم او 
بــه روزهای خوب قبل برگردد. من خیلــی برای او جنگیدم، خیلی جنگیدم تا او 
به ســیتی بیاید. می دانم که او می تواند به روزهــای خوب قبل برگردد. گریلیش 
همچنین در این فصل با مصدومیت دســت و پنجه نرم کرده اســت و یک سال 
اســت که موفق به گل زدن نشده است. او اگرچه در دیدارهای تیم ملی انگلیس 
در ماه های سپتامبر و اکتبر به ترتیب مقابل ایرلند و فناند گلزنی کرد اما در این 
فصل تنها دو پاس گل برای منچسترسیتی به ثبت رسانده است. دو پاس گل در 
18 بازی )در تمامی رقابت ها( برای بازیکنی که ســال ۲۰۲1 با 1۲۰ میلیون یورو 
به سیتی پیوست اصاً آمار قابل قبولی نیست؛ آن هم بازیکنی که دو فصل قبل در 

تیم پپ گواردیولا که سه گانه گرفت عملکرد بسیار خوبی داشت.

ستاره آسیایی تاتنهام در فهرست خرید های بارسلونا
منابعمختلــفازتمایل
باشگاهبارسلونابهجذبیکی
ازبهترینســتارگانفوتبال
آسیادرچندسالاخیرخبر

دادهاند.
تدارک  در  بارســلونا  باشگاه 
ارائه یک پیشــنهاد مناسب برای 
جذب سون هئونگ مین، هافبک 
هجومی کره ای تیم فوتبال تاتنهام 

است. با توجه به محدودیت های مالی باشگاه، جذب بازیکنان آزاد برای کاتالان ها 
در اولویت قرار دارد و ستاره آسیایی تیم تاتنهام هم که در پایان فصل قراردادش 
به پایان می رسد یکی از همان بازیکنان است؛ البته او تنها یکی از بازیکنان آزادی 

است که بارسلونا احتمالاً برای جذب شان دست به کار خواهد شد.
طبق گزارش شبکه TNT Sports، بارســلونا لیستی بلندبالا از بازیکنانی 
که به پایان قراردادهای شــان نزدیک شــده اند، تهیه کرده است که سون یکی از 
مهمترین آنهاست به خصوص که تاتنهام هنوز درباره ارائه پیشنهاد تمدید قرارداد 
به بازیکن کره ای تصمیم قطعی نگرفته اســت. بازگشت بارسلونا به زمره تیم های 
بهره مند از قانون یک در ازای یک لالیگا برای این تیم مشکلی جهت اضافه کردن 
حقوق بازیکنان جدید به لیســت حقوق های پرداختی فعلی اش به وجود نخواهد 
آورد. در همین حال آزاد بودن ســون 3۲ ســاله برای مذاکره بدون نیاز به کسب 
اجازه از تاتنهام نیز کار بارســا را راحت تر خواهد کرد. با این حال با توجه به سن  
سون، بسیار بعید خواهد بود که بارسلونا یا تاتنهام به این بازیکن قراردادی بیشتر 
از دو سال پیشنهاد کنند. سون در 9 سال و نیم حضورش در تاتنهام، 1۲۵ گل در 

لیگ برتر به ثمر رسانده است.

تاج:نمایندگانAFCهر۱۶ورزشگاهراتاییدمیکنند
مهدی تاج دیروز در حاشــیه مجمع انتخابات ریاســت هیئت فوتبال استان 
کرمانشــاه، گفت: در کشــور ما امکانات و زیرســاخت های این رشــته نسبت به 
ســایر رقبا بسیار محدود اســت، اما با وجود همین محدودیت ها تاش کرده ایم تا 
ورزشگاه های کشور را تجهیز و استانداردسازی کنیم که در این زمینه 1۶ ورزشگاه 
کاما به روزرسانی و مجهز شــده  و باتوجه به اینکه طی روزهای آینده نمایندگان 
کنفدراســیون فوتبال آسیا به کشــورمان خواهند آمد، تصورم بر این است که به 

احتمال زیاد هر 1۶ ورزشگاه مورد تایید قرار خواهند گرفت. 
وی ادامه داد: در بین این ورزشــگاه ها، اســتادیوم آزادی که مربوط به قبل از 
انقاب بود کاما بازســازی شده و ســایر ورزشگاه ها نیز که مربوط به دوره پس از 
انقاب هســتند، نواقص و ایراداتی داشتند که برطرف شد. تاج تاکید کرد: اگر این 
 AFC ورزشگاه ها با همان شرایط قبلی خود باقی می ماندند، هیچ کدام مورد تایید
قرار نمی گرفتند. وی در ادامه با تاکید بر لزوم برنامه ریزی برای واگذاری ورزشگاه ها 
به باشــگاه ها، اظهار کرد: پس از اینکه ورزشگاه های خود را مجهز کردیم، باید در 
گام بعدی آنها را به باشــگاه های ورزشــی واگذار کنیم که از محل آن درآمدزایی 

داشته باشند. 
رئیس فدراســیون فوتبال خاطرنشان کرد: در دنیای کنونی فوتبال به وسیله 
پنج مؤلفه یعنی درآمد روز مســابقه، درآمــد روی پیراهن، درآمد تبلیغات زمین، 
حق پخش و ترانســفر بازیکن اداره می شود که ما نیز باید به این سمت برویم.وی 
درخصوص پراخت حق پخش توســط صدا و سیما، گفت: در برنامه هفتم توسعه 
این موضوع گنجانده شده و ما در ماه های آینده با رایزنی های انجام شده با صدا و 
ســیما، مجلس و سازمان برنامه و بودجه، به یک رقم مشخص برای پرداخت حق 

پخش توسط صداو سیما خواهیم رسید.
محمدی:چراحضورمندرفدراسیونفوتبالتعجبآوراست؟

دروازه بان اسبق فوتبال ایران پس از ثبت نام در پست کارشناس هیئت رئیسه 
انتخابات فدراسیون فوتبال گفت: نمی دانم چرا برای بعضی ها تعجب آور است که ما 

فوتبالی ها در فدراسیون ثبت نام می کنیم. 
محمد محمــدی پس از ثبت نــام در انتخابات فدراســیون فوتبال در جمع 
خبرنگاران اظهار داشــت:  مــن فکر نمی کنم رضــا درویش مدیرعامل باشــگاه 
پرسپولیس برای کارشناسی در فدراسیون فوتبال ثبت نام کند. نمی دانم چرا برای 
بعضی ها تعجب آور اســت که ما فوتبالی ها در فدراســیون ثبت نام می کنیم. ما هم 
یک زمانی فوتبال بازی کردیم و تجربیات لازم را هم به دســت آوردیم. اگر ما در 
سن ۴۷ سالگی وارد مدیریت نشویم کی باید وارد شویم؟ مثل بعضی ها زمانی که 
بیماری قلبی داریم وارد فدراسیون شویم؟ هر کسی که ثبت نام می کند قطعا یک 
تجربه خاصی هم دارد. وی در مورد حواشــی به وجود آمده در زمان حضور خود 
در پرســپولیس گفت: آن زمان اختاف ســلیقه مدیریتی بود که من جدا شدم. 
پرسپولیس تیم بزرگی است و هواداران این تیم بسیار فهیم هستند و می دانند چه 
اتفاقاتی می افتد. آن زمان یک سری افراد از من کارهایی می خواستند که انجام دهم 

و من هم قبول نمی کردم. به همین دلیل جدا شدم.
مکانسوپرجامتغییرنمیکند

سازمان لیگ فوتبال ایران با تغییر محل سوپرجام فوتبال ایران مخالفت کرد.
دیدار ســوپرجام فوتبال ایران ۲8 دی در ورزشــگاه امــام خمینی اراک بین 
تیم های پرســپولیس و سپاهان برگزار خواهد شــد. در روزهای گذشته شایعاتی 
مبنی بر تغییر محل بازی به اهواز شنیده می شد اما سازمان لیگ قصد ندارد محل 

بازی را تغییر دهد و این دیدار در اراک برگزار خواهد شد.
مذاکراتجدیالبطائحبافرهادمجیدی

طبــق اعام یک روزنامه اماراتی باشــگاه البطائح مذاکراتــی جدی با فرهاد 
مجیدی داشته است.

فرهاد مجیدی سابقه مربیگری در لیگ امارات را در کارنامه دارد و یک فصل 
و نیم هدایت اتحاد کلباء را برعهده داشــت. مجیدی در یک ســال اخیر با وجود 
پیشنهادهایی که از لیگ ایران داشت حاضر به بازگشت نشده است. روزنامه الخلیج 
امارات مدعی شــد که باشگاه البطائح در تاش است تا فرهاد مجیدی را به عنوان 

سرمربی جدیدش انتخاب کند.
طبق اعام این روزنامه اماراتی، البطائح مذاکرات جدی با مجیدی داشته و این 

احتمال زیاد است که او سرمربی جدیدش شود.
البطائح در فصل جاری لیگ امارات نتایج ناامیدکننده ای را کسب کرده است 
و با ۵ امتیاز در رده ســیزدهم جدول چهارده  تیمی قرار دارد تا یکی از گزینه های 

جدی سقوط باشد.
مربیانهلندیدرتیرراسفدراسیوناندونزی

فدراسیون فوتبال اندونزی می خواهد نظر لوئیس فان خال را برای قبول پست 
سرمربیگری تیم ملی این کشور جلب کند.

بعد از برکناری شــین تائــه یونگ کره ای از هدایت تیــم ملی اندونزی، 
فدراســیون فوتبال این کشــور به دنبال لوئیس فان خال است. کایرول انور، 
یکی از اعضای کمیته اجرائی فدراســیون فوتبال اندونزی، قرار است به زودی 
راهی هلند شــود تا با لوئیس فان خال دیدار کنــد. اندونزی یکی از تیم هایی 
اســت که در انتخابی جام جهانی در قاره آســیا به دنبال صعود به دور بعدی 
اســت. سرمربی سابق بارسلونا، بایرن مونیخ، منچستریونایتد و تیم ملی هلند 
چند سالی است که اعام بازنشستگی کرده و باید دید وسوسه صعود به جام 
جهانی باعث می شود او به دنیای مربیگری برگردد یا خیر. دو ماه به بازی های 
تعیین کننــده اندونزی در انتخابی جام جهانی مقابل اســترالیا و بحرین باقی 

مانده است.
اریک توهیر، رئیس فدراسیون فوتبال اندونزی، در نشستی خبری گفت: ما به 
دنبال راهیابی به جام جهانی هستیم و این موضوعی است که ماه هاست در موردش 

صحبت کرده ایم. ما هنوز دو ماه و نیم برای بازی های بعدی وقت داریم.
این در حالی است که فابریتزیو رومانو، خبرنگار سرشناس ایتالیایی، در توئیتی 

از پاتریک کایورت به عنوان مربی آتی تیم ملی فوتبال اندونزی نام برد.

مراسمپنجاهوهفتمینسالگرددرگذشتجهانپهلوانتختیدیروز
دوشنبهدرابنبابویهباحضورمدیرانوپیشکسوتانورزشایرانبرگزارشد.
جمعی از پیشکســوتان، قهرمانان کشــتی و عاقه مندان به منش پهلوانی 
مرحوم غامرضا تختی صبح دیروز همچون ســال  های پیش بر ســر مزار وی در 
آرامستان ابن بابویه شهرری گردهم آمده و با قرائت فاتحه و اهدای شاخه های گل، 

یاد و خاطر پهلوان نامدار ایران زمین را گرامی داشتند.
محمود خســروی وفا رئیس کمیته ملی المپیک که در این مراســم حضور 
داشــت، در گفت و گویی با خبرنــگاران گفت: نام جاودانه داشــتن و ماندگاری 
در ورزش کشــور به واســطه خصلت هــای برتر معرفتی و اخاقی اســت که در 
فتوت نامه های پهلوانی ما اشاره شده است و از آنجایی که مزار وی نزدیک مقبره 
شــیخ صدوق و پهلوان دیگری به نام سید حسن رزاز است شایسته است نامی از 
این عزیزان هم برده شود چرا که مرحوم تختی و سایر ورزشکاران عزیز با اخاق 
ما، به خصلت های برتر حضرت علی )ع( از قبیل گذشت، جوانمردی، مردمی بودن 

و کمک به همنوعان مشهورند.
وی ادامه داد: امیدوارم که ورزشکاران نسل جدید ما چهره ای از خودشان به 
نمایش بگذارند که به غیر از مدالشــان برای همیشه نامشان با خصلت های خوب 
برای مردم به یادگار باقی بماند، در واقع برای اینکه ورزشکاران بتوانند در جهت 
اخاق مداری مرحوم تختی قدم بردارند باید ابتدا مدیران با این منش آشنا شوند 
و بعد مربیان در این راه قدم بگذارند که در نهایت ورزشــکاران نیز در این مسیر 
قرار خواهند گرفت چرا که غالباً ورزشکاران ما از قلب و نیت پاکی برخوردارند و 
آمادگی بستر اخاقی خوب را دارند به شرط اینکه همه دست به دست هم دهیم 
و در این مســیر حرکت کنیم. لازم به یادآوری است که امروز سه شنبه 18 دی 
مراســمی از طرف کمیته ملی المپیک و موزه ملی ورزش و با همکاری موزه هنر 
در کاخ مرمر برگزار می شــود. در این مراسم قرار است از برخی عکس های دیده 

نشده جهان پهلوان تختی رونمایی شود. 

رئیسکمیتهملیپارالمپیکبابیاناینکهدربازیهایپاراآســیاییهدف
قرارگرفتنمیانسهکشوراست،گفت:درلسآنجلسبهدنبالتکرقمیشدن

جایگاهمانهستیم.
بیســت و چهارمین مجمع عمومی کمیته ملی پارالمپیک از ساعت 9 صبح دیروز 

به ریاست غفور کارگری رئیس کمیته ملی پارالمپیک و در محل این کمیته برگزار شد.
غفور کارگری در جریان مجمع عمومی کمیته ملی پارالمپیک، با اشــاره به سالگرد 
حاج قاســم سلیمانی گفت: حاج قاسم ســلیمانی پهلوان و قهرمان ملی بود. او علی رغم 
مشغله فراوان، عاقه زیادی به ورزش داشت. وی خاطره ای از این شهید گفت و ادامه داد: 
یک بار در سال ۲۰1۲ که نزد او رفتم به من گفت که در ورزش بمانم و در بخش مدیریتی 
 حضور داشــته باشم. کارگری تاکید کرد: از همه رؤســای فدراسیون ها، مربیان، رؤسای 
انجمن ها، بخش های مختلف در هیئت ها، فدراسیون ها و مجلس و... بابت افتخارآفرینی های 

امسال و سال قبل تشکر می کنم.
اضافهشدن3عضوجدیدبهمجمعکمیتهپارالمپیک

وی بــه حضور اعضــای جدید در مجمع پارالمپیک اشــاره کرد و گفت: رؤســای 
فدراســیون های کوهنوردی ، شمشــیربازی و رویینگ به عضویــت مجمع کمیته ملی 

پارالمپیک درآمدند و با این حساب 19 فدراسیون در مجمع ما عضویت دارند.
رئیس کمیته ملی پارالمپیک با تاکید بر اینکه بنای کار در پارالمپیک هدفمند بودن 
است، تصریح کرد: بر همین اساس مجمع کمیته باید در جریان برنامه ها قرار بگیرد. سال 
آینده بازی های پاراآسیایی ۲۰۲۵ جوانان را داریم که پس از انصراف ازبکستان، چهار کشور 

کاندیدای میزبانی از آن هستند. باید در این بازی ها نتیجه قابل قبولی بگیریم.

۱2۶اردوبرایجوانان
کارگری با بیان اینکه قبل از آغاز پارالمپیک پاریس، اردوهای جوانان را آغاز کردیم، 
افــزود: در کل 1۲۶مرحله اردو برای جوانان در نظــر گرفته ایم. هدف ما برای بازی های 
پاراآســیایی جوانان حفظ جایگاه نخست و یا ایســتادن در رده دوم است. هدف دوم نیز 

کمک به تیم های ملی بزرگسالان است.
وی تاکید کرد: با این اوصاف راهبردمان حضور حداکثری در بازی های پاراآســیایی 
جوانــان ، تمرکز بر روی آموزش مربیان و ورزشــکاران و همچنین توجه ویژه به مباحث 

فرهنگی است.
تمرکزرویمدالطلاوارتقاءسطحفرهنگی

رئیس کمیته ملی پارالمپیک در ادامه به بازی های پاراآســیایی ناگویا و برنامه این 
کمیته برای این بازی ها اشاره داشت و گفت: هدف اصلی ما در بازی های پاراآسیایی ۲۰۲۶ 
قرار گرفتن در میان ســه کشور برتر است. حفظ مقام دومی در ژاپن که خودش میزبان 
است و با قدرت بیشتری شرکت می کند، بسیار سخت است. لذا هدفمان قرار گرفتن در 
بین سه کشور برتر است. وی در این رابطه ادامه داد: همچنین از این بازی ها برای موفقیت 
در پارالمپیک لس آنجلس استفاده می کنیم. راهبردمان در پاراآسیایی ناگویا توسعه کیفی 
با نگاه توسعه رشته های جدید، تمرکز بر روی کسب مدال طا و کانون قرار گرفتن مباحث 

فرهنگی خواهد بود.
رئیس کمیته ملی پارالمپیک تاکید کرد: یکی از اهداف مان برای بازی های پارالمپیک 
لس آنجلس ، تک رقمی شــدن جایگاه کاروان ایران در جدول اســت. بر همین اســاس 

راهبردمان روی توسعه کیفی، تمرکز روی مدال طا و ارتقاء سطح فرهنگی است.

کارگری در این زمینه به افزایش سطح رقابت در ادوار اخیر پارالمپیک و افزایش تعداد 
رکوردها ارتقایی اشاره کرد و گفت: از محورهای جهت ساز تحول بنیادی در کمیته ملی 
پارالمپیک می توان به تحول فنی )ساماندهی و ارتقاء مربیان، تمرکز روی استعدادیابی و 

تمرکز و تقویت رشته های مدال آور(، تحول فرهنگی، تحول رسانه ای و... اشاره کرد.
در ادامه کارگری با تاکید بر اینکه جایگاه ایران در هیئت رئیسه کمیته پارالمپیک آسیا 
حقیقی است، خاطرنشان کرد: سعی بر آن داریم که اقدامات مختلفی را در این حوزه انجام 

بدهیم. همچنین در حال بازنگری اساسنامه هستیم. 
وی در ادامه از پویاسازی ساختار کمیته ملی پارالمپیک خبر داد و اینکه نتیجه نهائی 

به تایید مسئولان مربوطه نیز رسید.
کمتوجهیبهورزشکاران

کارگــری در بخشــی از صحبت هایش گفــت: باید جایگاه حقیقــی ورزش های 
پارالمپیکی را احیا کنیم. انصاف لازم درخصوص ورزشــکاران مــا وجود ندارد. این در 
حالی است که طبق آموزه های دینی، ورزشکاران پارالمپیکی بر ورزشکاران سالم رجحان 
و برتری دارند. این موضوع حتی در فرمایشــات امام علی خطاب به مالک اشــتر ، امام 

خمینی)ره( و رهبر معظم انقاب دیده می شود.
وی در پایان تصریح کرد: نگاه آحاد مردم به ورزشــکاران پارالمپیکی، ســختی های 
آنها در رســیدن به ســکوهای قهرمانی، تعداد مقام ها و مدال هــای آن و وجود افرادی 
بی نظیر همچون ساره جوانمردی ، زهرا نعمتی و سیامند رحمان و... از دلایل دیگر برتری 
ورزشکاران پارالمپیکی است. تعداد مدال های ورزشکاران بیشتر از نفرات عادی است، اما 

توجه به آنها یکسوم است.

برگزاریبیستوچهارمینمجمععمومیکمیتهملیپارالمپیک

کارگری: هدف، تک رقمی شدن جایگاه ایران در بازی های لس آنجلس است

ورزشی 

وزیرورزشوجوانانبااشــارهبــهافتخارآفرینی
ورزشــکارانجانبازوتوانیابدرسالهایاخیرگفت:
ورزشنیازبهپوســتاندازیداردامادرآیندهخبرهای

خوبیازاینحوزهبیرونخواهدآمد.
احمد دنیامالی وزیر ورزش که در مجمع عمومی کمیته ملی 
پارالمپیک حضور داشت، با اشاره با سالروز درگذشت تختی و ایام 
ماه رجب، گفت: بزرگ ترین مشکل در حوزه بودجه ورزش است، 
بودجه ورزش به صورت ریز قابل برنامه ریزی نیســت، در خیلی 
موارد توافق نامه ها عملی نشده است. آنچه مصوب می شود، با اباغ 
فرق دارد. وقتی هم اباغ می شود، سال در حال تمام شدن است.

وی با ابراز امیدواری که این مشکل حل شود، از خسروی وفا 
بابــت همکاری برای جدا شــدن مناف  هاشــمی از کمیته ملی 
المپیک و پیوستنش به وزارت تشــکر کرد و گفت: امیدواریم با 

تجربه وی اوضاع مالی ما بهتر شود.
 وزیــر ورزش در مورد جنبش پارالمپیک که ریاســت آن را 
بر عهده  دارد، ادامه داد: باید این موضوع را جدی گرفت، مشــکل 
این اســت که فکر می کنیم وقتی موضوعی را خودمان می دانیم، 
بقیه هم می دانند در حالی که این طور نیست. افتخارآفرینی های 
سال های اخیر ورزشکاران جانباز را خیلی ها نشنیده و ندیده اند، 
باید این افتخارآفرینی ها را صدادار کرد. در این زمینه دچار نوعی 
غربت هســتیم که نباید شــرایط این گونه بماند. دنیامالی تاکید 
کرد: در حوزه پارالمپیک باید ســراغ معلولیت های بالا برویم، آن 
بچــه ای که معلولیت 9۰ درصد دارد را هم به ورزش بکشــانیم، 
نباید این گونه باشــد که به خاطر معلولیت بالا گوشه خانه بماند، 
شاید مدال نگیرد اما ثواب دارد، باید در حوزه معلولیت بالا پیشتاز 

باشیم.
وزیــر ورزش با بیان اینکه در جنبش پارالمپیک باید به این 

مقوله توجه زیاد شود، تصریح کرد: وزارت ورزش هم باید به این 
موضوع به عنوان تکلیف نگاه کند.

دنیامالی تاکید کرد: اگر نتایج پارالمپیک را نسبت به المپیک 
بررسی کنیم قطعاً درخشان است اما اگر به نسبت خودش بررسی 
کنیم قابل نقد است، باید منابع درست هزینه شود، مشکل ما پول 
نیست، مشکل وحدت داخلی، منابع انسانی است. وی تصریح کرد: 
حوزه ورزش، حوزه کاسبی نیست؛ حوزه عاشقی است به خصوص 
در پارالمپیک، زمانی در این حوزه فقط جانبازان بازگشته از جنگ 
فعالیت می کردند که امروز بعضاً مدیر هستند، شالوده پارالمپیک 
همین جانبازان هستند. وزیر ورزش تاکید کرد: باید در مدال آوری 

و حضور کیفی، در بازی های آینده حضور بهتری داشته باشیم.

دنیامالی در پاسخ به این ســؤال که »بازنشسته های ورزش 
چه زمان ترک پست می کنند؟«، گفت: در حوزه وزارتخانه چیزی 
به عنوان اصل اســت و بحث تمکین بــه قوانین را داریم. قوانین 
در مورد همه اجرا می شــود، آنجا که قانون اجازه دهد از ظرفیت 
همکاران مان استفاده می کنیم و آنجا که اجازه ندهد، تبعیضی قائل 
نیســتیم. وی تاکید کرد: خط قرمز من نظام است، من بچه نظام 
هستم، آمده ام تا عزت ملی را در قالب ورزش به ارمغان بیاوریم با 
ثروت انبوهی که داریم، ثروت ما همین شماها هستید، ورزش به 
پوست اندازی نیاز دارد، باید چشم هایمان را بشوییم و بدانیم مردم 

از ما چه می خواهند.
دنیامالی همچنین گفت: ما اجازه نمی دهیم که ورزشــکار 

تخت فشــار برای کسب مدال قرار بگیرد، بلکه روحیه و فرهنگ 
و عرق مان را تقویت می کنیم. اینکه مدال ها به خانواده شهدا اهدا 
می شود، بسیار ارزشمند است. من با هر مدیری با هر شیوه ای کار 

می کنم، منتها تا زمانی که علیه نظام نباشد.
وی در عین حال توجه به مردم و جایگاه شان را مورد تاکید 
قرار داد و گفت: وام دار مردم هســتیم و باید به آنها و خواســت و 

نیازشان توجه داشت.
وی افــزود: من در نشســت شــرکت توســعه تاکید کردم 
که رؤســای فدراســیون ها به جای ساخت و ســاز باید به فکر 

قهرمان پروری باشند و بازهم روی این مسئله تاکید می کنم.
وزیر ورزش گفــت: از ورزش خبرهای خوبی خواهد درآمد، 
من برای خلأها و پوشش آنها آمده ام، اگر مشکلی هست دلیلش 
من هســتم و قهرمانی ها و افتخارات برای ورزشکار است. من با 
ادبیاتی مانند پول نیســت و نمی شود، بیگانه هستم. وزیر ورزش 
در مورد اتفاق اخیر پیرامون حسین رسولی و اینکه او حدف شده 
اســت، گفت: وقتی گریه ورزشکار را دیدم، خودم  گریه کردم. این 
موضوعــات در جامعه ورزش نباید به وجود بیاید اما وقتی هم به 
وجود آمد نباید به عنوان یک حاشیه قلمداد شود. حتما رسیدگی 

می کنیم.
دنیامالی افزود: این ورزشکاران عزیزان و بچه های ما هستند. 
من وقتی گریه ورزشکار را دیدم، خودم  گریه کردم. این موضوعات 
در جامعــه ورزش نباید به وجود بیاید اما وقتی هم به وجود آمد 
نباید به عنوان یک حاشیه قلمداد شود. حتما رسیدگی می کنیم. 
رئیس فدراســیونی هم در دوومیدانی داریم که قهرمان المپیک 
بوده و ســالیان سال برای کشور افتخارآفرینی کرده است. ما قدر 
تک تک این بچه ها را می دانیم، آنها باعث عزتمندی ما می شوند و 

تاش شان موفقیت در میادین بین المللی است.

تاکیدوزیرورزشبرحلمشکلاتملیپوشدوومیدانی

برایبازنشستههاتابعقانونهستیموتبعیضنخواهیمداشت
دنیامالی:خبرهایخوبیازورزشخواهیدشنید

کادرفنیتیمملیکشــتیآزاداسامیآزادکارانمنتخباعزامیبه
رقابتهایبینالمللیاوپنزاگربومرحلهاولرنکینگاتحادیهجهانی

کشتیرااعلامکرد.
اسامی نفرات اعزامی به این مسابقات که روزهای 1۷ لغایت ۲1 بهمن ماه در 

شهر زاگرب کرواسی برگزار می شود، به شرح زیر است:
* ۵۷ کیلوگــرم: اهــورا خاطری *۶1 کیلوگــرم: رضا مؤمنــی، ابراهیم خواری، 
احمــد محمدنژاد جوان *۶۵ کیلوگرم: عباس ابراهیم زاده، علی خرمدل، یاســین 
رضایی *۷۰ کیلوگرم: ســینا خلیلی، ابراهیم الهــی *۷۴ کیلوگرم: علی رضایی 
*۷9 کیلوگرم: مهدی یوســفی *8۶ کیلوگرم: ابوالفضل رحمانی *9۲ کیلوگرم: 
امیرحســین فیروزپور، محمدمبین عظیمی *9۷ کیلوگرم: ابوالفضل بابالو *1۲۵ 
کیلوگرم: امیرررضا معصومی.سرمربی: پژمان درستکار، مربی: احسان امینی، فرید 

دژم خوی، اویس ماح، داور: رضا علی اصغری، سرپرست: محمدجواد یزدانی نیا
اعزام۸آزادکارایرانبهجامیاریگین

همچنین کادر فنی تیم ملی کشــتی آزاد اسامی آزادکاران منتخب اعزامی به 
رقابت های بین المللی جام ایوان یاریگین روسیه را اعام کرد. اسامی نفرات اعزامی 
به این مســابقات که روزهای ۴ لغایت 8 بهمن ماه در شهر کراسنویارسک روسیه 
برگزار می شــود، به شرح زیر اســت: *۵۷ کیلوگرم:  هادی رضایی *۷۴ کیلوگرم: 
امیرمحمد یزدانی، حســین ابوذری *۷9 کیلوگرم: علیرضا کریمی *8۶ کیلوگرم: 
امیدرضا سهیلی *9۷ کیلوگرم: مهدی حاجیلوئیان *1۲۵ کیلوگرم: سید مهدی  

هاشمی، مرتضی جان محمدزاده. مربیان: فرشید قبادی - مرتضی بهاری

 اعلام ترکیب تیم کشتی آزاد 
برای اعزام به مسابقات کرواسی

مســابقاتاســتارکانتندرقطربهعنــواناولینرویــدادتنیس
رویمیزایراندرسالجدیدمیلادیباحذفزودهنگامیکیازنمایندگان

کشورمانآغازشد.
مسابقات تنیس روی میز قطر که اولین رویداد برای پینگ پنگ بازان ایران در 

سال جدید میادی به حساب می آید، از دیروز آغاز شد.
در دور نخســت جــدول مقدماتی این رقابت ها امروز نوید شــمس به مصاف 
»انیربان قش« از هند رفت و با نتیجه 3 به ۲ شکست خورد و از صعود به مراحل 

بالاتر بازماند.
نوشــاد و نیما عالمیان دو نماینده دیگــر ایران در رقابت های تنیس روی میز 
اســتارکانتندر قطر هستند. نوشاد عالمیان در مرحله مقدماتی استراحت دارد و از 
جدول اصلی دیدارهای خود را آغاز می کند. نیما عالمیان هم در جدول مقدماتی با 

نماینده ای از کشور میزبان رقابت خواهد داشت.

 حذف زودهنگام 
نماینده تنیس روی میز ایران در قطر

درفاصلهکمترازدوماهماندهبهانتخاباتفدراســیونفوتبالبار
دیگرپروژهفیفاهراسیدردستورکاربرخیافرادقرارگرفتهاست.

یکی از پروژه های همیشگی در فوتبال ایران، »فیفاهراسی« بوده است، این 
اتفــاق زمانی نمود پیدا می کند که منافع عده ای به  هر دلیلی به خطر بیفتد، در 

این هنگام است که »چماق تعلیق« بالا می رود تا بر سر فوتبال ایران فرود آید.
در اینکه هر فدراســیونی باید در چارچــوب قوانین بین المللی فعالیت کند 
هیچ تردیدی نیست و قطعاً کسی انتظار ندارد فدراسیونی به خاف آنچه مقررات 
می گویــد گام بردارد اما گاهی اوقات اتفاقاتی رخ می دهد که با منطق همخوانی 

ندارد.
یکی از مســائلی که در یکی دو روز اخیر مطرح شده »تعلیق فوتبال ایران 
به بهانه دخالت دولت در انتخابات فدراســیون« است؛ اتفاقی که به کلیدواژه ای 
عجیب تبدیل شــده اســت. این که دولت هــا در ادوار مختلف بــرای انتخابات 
رشته های ورزشی گزینه داشته باشند، امری مرسوم بوده است اما تا به حال در 
کدام انتخابات دولت ها به صراحت گفته اند؛ »»آقای ایکس« گزینه ما در انتخابات 
فدراســیون ها یا کمیته ملی المپیک است.«؟! اگر هم دولتی چنین کاری انجام 
داده قطعاً بویی از سیاست و قواعد ورزشی نبرده است، حال اینکه چگونه عده ای 

این روزها بر طبل دخالت دولت می کوبند جای پرسش دارد.
حتی به فرض اینکه دولت گزینه ای در انتخابات داشــته باشد، آیا به صورت 
رســمی آن را اعام خواهد کرد؟ آیا قرار است از داخل به فیفا دراین باره »گِرا« 

داده شــود و فدراســیون جهانی را حساس کنند؟ آیا با این دســت فرمان قرار است شاخک های فیفا حساس شود؟ حال اگر فردی احیاناً از سمتی غیر از دولت مورد 
حمایت قرار گیرد ایرادی به آن وارد نیست؟ در این صورت واکنش فیفا چه خواهد بود؟!

هرچه هســت این که این گونه حرکات عماً آب ریختن به آســیاب دشمنان و بردن انتخابات فدراسیون فوتبال به حاشیه  است و نان آن را کسانی می خورند که 
به دنبال منافع خود هستند.

انتخابات فدراسیون فوتبال قرار است 11 اسفند ماه برگزار شود و این انتظار می رود که به دور از بداخاقی و مسائل این چنینی، انتخابات با رقابت سالم نامزدها 
برگزار شود.

آغاز دوباره پروژه »فیفاهراسی« در فوتبال ایران

محمداسدمسجدیبهعنوانسرپرستفدراسیونپزشکیورزشیمنصوبشد.
با حکم احمد دنیامالی وزیر ورزش و جوانان، محمد اسدمسجدی به عنوان سرپرست فدراسیون پزشکی ورزشی منصوب شد.

در این حکم، از سرپرست فدراسیون خواسته شده »ضمن رعایت اصل بیطرفی، عدالت محوری و عدم حضور در فرآیند انتخابات به عنوان داوطلب، عاوه بر انجام 
امور جاری فدراسیون در اسرع وقت نسبت به برگزاری مجمع انتخابات رئیس و سایر اعضای هیئت  رئیسه اقدام کند.«

1۵ دی ماه سال 99 غامرضا نوروزی با کسب ۲۷ رای در مجمع انتخاباتی فداسیون پزشکی ورزشی به عنوان رئیس این فدراسیون به مدت ۴ سال انتخاب شد 
و 1۵ دی ماه سال جاری )1۴۰3( دوره چهار ساله ریاست وی به پایان رسید.

چندی پیش مهلت قانونی ثبت نام کاندیداهای احراز پست ریاست فدراسیون پزشکی ورزشی با ثبت نام 11 نامزد به پایان رسید و محمدرضا اکبری، رامین احمدی 
طباطبایی، امیر حسین براتی، رضا سعیدی نیشابوری، ابراهیم خادم، سعید کاظمی، کرم الله علیمرادی، امیرحسین عابدی یکتا، رضا میر ابوطالبی، غامرضا نوروزی و 

احمد  هاشمیان 11 کاندیدای ثبت نامی برای تصدی پست ریاست فدراسیون پزشکی ورزشی بودند.

سرپرست فدراسیون پزشکی ورزشی منصوب شد

صفحه ۹
سه شنبه ۱۸ دی ۱۴۰۳
۶ رجب ۱۴۴۶ - شماره ۲۳۷۶۶

آگهی تحدید حدود اختصاصی
نظر به اینکه نسبت به ششدانگ یک باب ساختمان در قسمتی از 
پلاک 2489/1 بخش 2 اهواز در هیات موضوع قانون تعیین تکلیف 
اراضی فاقد سند رسمی موضوع تصرفات آقای/ خانم علی محیسنی 
به مساحت 60 مترمربع رای مبنی بر مالکیت صادر و آگهی های ماده 
3 قانون تعیین تکلیف آن به طور صحیح منتشر و مورد واخواهی غیر 
قرار نگرفته و پلاک مرقوم در جریان ثبت بوده. لذا بنا به درخواست 
اطلاع  به  و  منتشر  آن  اختصاصی  حدود  تحدید  آگهی  متقاضی 
ارتفاقی می رساند که عملیات  مالک و مجاورین و صاحبان حقوق 
تحدید حدود و نقشه برداری در ساعت ده صبح روز سه شنبه مورخ 
1403/11/16 در محل انجام و شروع خواهد شد. اعتراض نسبت به 
حدود و حقوق ارتفاقی با توجه به ماده 20 قانون ثبت از تاریخ تنظیم 
صورت مجلس به مدت سی روز پذیرفته می شود و معترض موظف 
است که ظرف مدت یک ماه از تاریخ تقدیم اعتراض به دفتر دادگاه 
نماید.  تحویل  ثبت  اداره  به  را  دادخواست  تقدیم  گواهی  و  مراجعه 
مالکیت  سند  مذکور،  گواهی  تحویل  عدم  در صورت  است  بدیهی 

برای متقاضی صادر خواهد شد. تاریخ انتشار: 1403/10/18
اکبر افشین
 رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو اهواز

ســند مالکیــت )بــرگ ســبز( و ســند فــروش کارخانه 
)بــرگ کمپانــی( و کارت ســوخت خودرو ســواری پژو 
انتظامــی  شــماره  بــه   1396 مــدل   PARSTU5 
 181B0021812 963 ل 97- ایران 15 به شــماره موتور
و شماره شاســی NAAN11FE5HH031102 به نام 
ناهیده حاجی پور مفقود شده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

برگ سبز کامیون کمپرسی بنز تیپ WHLK1924/42 2*4 مدل 
1403 به ظرفیت 19 تن با احتساب 2 نفر به رنگ نارنجی به شماره موتور 
 NAB374448RA008350 33594010151136 و شماره شاسی
به شــماره انتظامی 668ع27 ایران 66 به نام شهرام نصیری نیا به کد 

ملی 2470883271 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

برگ ســبز کامیون کشــنده اف اچ 12 2*4 مدل 1382 
جمعا 40 تن به رنگ ســفید به شماره موتور 355518  و 
شماره شاسی YV2A4CEA53T838030 به شماره 
انتظامــی421 ع 14  ایران 54 بــه نام امین کرمی پور به 
کدملی 5430040355 مفقود گردیــده و از درجه اعتبار 

ساقط می باشد.

آگهی اختصاصی موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی برابر 

ماده ۳ و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف
برابر رای شماره 140360312001013319 هیئت موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
بلامعارض  مالکانه  تصرفات  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  فاقد سند  و ساختمان های  اراضی 
کلاسه 140211441248000164 تقاضای آقای شهریار مازندرانی به شماره شناسنامه و کد 
ملی 2111530786 صادره از گرگان فرزند مهدی در ششدانگ یک قطعه زمین کشاورزی 
بمساحت: 1396/47 مترمربع از پلاک شماره 126- اصلی واقع در اراضی گلند بخش دو حوزه 
ثبت گرگان طبق رای صادره حکایت از انتقال ملک از مالک رسمی به متقاضی دارد. لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله پانزده روز آگهی می شود از این رو اشخاصی 
که نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراض داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی بمدت دو ماه اعتراض خود را با ذکر شماره پرونده به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
ظرف مدت یکماه از تاریخ تسلیم اعتراض به مرجع ثبتی، دادخواست خود را به مرجع ذیصلاح 

قضایی تقدیم نماید. تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/10/18 
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/11/03 شناسه آگهی: 1861142

مهدی شاه مهری
سرپرست اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک گرگان

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 

و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شماره 3670-1403/9/14 هیات پنجم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهار 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای روح اله طهماسبی قادر فرزند علیمراد بشماره 
شناسنامه 621 صادره از بهار در عرصه ششدانگ یکباب خانه به مساحت 240/03 
مترمربع پلاک 9720 فرعی از 139 اصلی واقع در بخش چهار حوزه ثبت ملک بهار 
محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
تاریخ تسلیم اعتراض،  از  از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه  اداره تسلیم و پس  این 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت 

مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
 تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/10/18 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/11/03 

حسین مرادی- رئیس ثبت اسناد و املاک بهار

361-مالف

آگهی دعوت تشکیل مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده
بدینوسیله از کلیه سهامداران شرکت لابراتوار داروسازی ارس بازار)سهامی خاص( 
جلسه  در  تا  می آید  عمل  به  دعوت   10760138551 ملی  شناسه  به  و   897 ثبت  شماره  به 
مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده در ساعت 15 به تاریخ 1403/11/03 در محل قانونی 
شرکت واقع در استان مازندران، شهرستان آمل، بخش امامزاده عبدالله، دهستان بالا خیابان 
لیتکوه، آبادی شهرک صنعتی فاز 1 و 2، خیابان بنفشه، خیابان یاس، پلاک 0، طبقه همکف به 
کدپستی 4616159453 برگزار می گردد حضور بهم رسانند. دستور جلسه: 1- تصمیم گیری 

در مورد امور جاری شرکت 2- سایر مواردی که در صلاحیت این مجمع می باشد.
هیئت مدیره

خواسته گواردیولا از بازیکن ۱۲۰ میلیون یورویی

»آگهی اصلاحیه«
پیرو آگهی منتشره در روزنامه کیهان مورخ دوشنبه 17 دی ماه 1403 
صفحه 9 به شــماره روزنامــه 23765 آگهی دعوت از بســتانکاران 
 شــرکت تن آب شــهمیرزاد در حال تصفیه )سهامی خاص( 

)نوبت دوم( صحیح می باشد، که بدینوسیله اصلاح می گردد.

بدینوســیله از کلیه اعضا محترم خانه اقتصاد ایرانیان دعوت بعمل می آید تا در جلســه مجمع 
عمومی عادی بطور فوق العاده خانه اقتصاد ایرانیان که در روز شنبه مورخ 1403/11/06 رأس 
ساعت 10:00 صبح در محل خانه اقتصاد ایرانیان به نشانی: تهران، سعادت آباد، بین میدان سرو 

و کتاب، پلاک 126 طبقه اول، واحد یک برگزار می گردد، حضور بهم رسانند.
دستور جلسه:

1- استماع گزارش هیئت مدیره، حســابرس و بازرس قانونی در خصوص عملکرد سال مالی 
منتهی به 1400/12/29 و 1401/12/29 و 1402/12/29

2- تصمیم گیری در خصوص ترازنامه و حساب سود و زیان سال مالی منتهی به 1400/12/29 
و 1401/12/29 و 1402/12/29

3- تعیین اعضای هیئت مدیره
4- تعیین حق ورودیه اعضای جدید و تعیین حق عضویت سالیانه اعضا

5- انتخاب حســابرس مســتقل و بازرس قانونی اصلی و علی البدل برای سال مالی 1403 و 
تعیین حق الزحمه ایشان

6- تعیین روزنامه کثیرالانتشار جهت درج آگهی های قانونی
7- ســایر مواردی کــه تصمیم گیری آن در صلاحیت مجمع عمومی عــادی بطور فوق العاده 

می باشد.

آگهی دعوت به مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده 
 خانه اقتصاد ایرانیان مورخ ۱۴۰۳/۱۱/۰۶ 

به شماره ثبت ۳۳۶۲۷ و شناسه ملی ۱۴۰۰۳۹5۷۷۶۴

هیئت مدیره خانه اقتصاد ایرانیان

برگزاری مراسم پنجاه  وهفتمین 
سالگرد درگذشت جهان  پهلوان تختی


